
Protokół Nr VII/2003
z VII sesji Rady Miejskiej w Złotym Stoku odbytej

w siedzibie OSP w Złotym Stoku – przy ul. Wiejskiej 2
dnia  30  kwietnia    2003 r.

Godz. rozpoczęcia 1010, zakończenia: 1700.
 
Stan Rady: 15 radnych, obecni: 15 radnych

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku
2. Wojciech Giża – Z-ca Burmistrza Złotego Stoku
3. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy
4. Anna Grzesiuła – Kierownik ref. OR
5. Monika  Marmura-Brysiak –  Pełnomocnik  Burmistrz  ds.  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych.
6. Zaproszeni pracodawcy wg załączonej listy obecności.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie porządku dziennego.
3. Sprawozdanie z realizacji budżetu Gminnego Programu Profilaktyki Alkoholowej.
4. Podjęcie uchwały w sprawie wykonania budżetu za 2002 r. i udzielenia Burmistrzowi

absolutorium.
5. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta i gminy na 2003 r.
6. Omówienie projektu uchwały w sprawie preferencji podatkowych w gminie Złoty Stok.
7. PRZERWA.
8. Spotkanie z pracodawcami  z terenu gminy Złoty Stok:

a. wystąpienie Burmistrza
b. dyskusja.

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  zwrotu  wydatków  poniesionych  na
świadczenie w formie gorącego posiłku dla uczniów szkoły podstawowej i gimnazjum w
ramach zadań własnych gminy.

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania  mienia do dyspozycji sołectwa.
11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Złoty Stok.
12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej ds.  opracowania

Statutu CKiP.
13. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
14. Zapytania i wolne wnioski.
15. Zamknięcie obrad.

Ad. 1 i 2
Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego.

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Tichanowicz o godz. 10.10 otworzył VII sesję
Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności
aktualnie  w  posiedzeniu  uczestniczy  14  radnych,  co  stanowi  kworum  pozwalające  na
podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Do  przedstawionego  porządku  obrad,
Przewodniczący Rady na wniosek Burmistrza, zgłosił następujące zmiany:



1)jako pkt 7 porządku wprowadzić podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr V/32/03 Rady
Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 12 lutego 2003 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku
rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za
inkaso,

2)jako pkt 8 wprowadzić podjęcie uchwały w sprawie wniosków do projektu miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Złoty Stok,

3)na wniosek radnego H. Gawłowskiego wykreślenie z porządku pkt dot. podjęcia uchwały
w  sprawie  przekazania  do  korzystania  mienia  gminnego  Sołectwu  Chwalisław  i
wprowadzenie dodatkowo, jako pkt 9: odczytanie i zaopiniowanie petycji Rady Sołeckiej
wsi Chwalisław.

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze zmianami.

Ad. 3
Sprawozdanie z realizacji budżetu Gminnego Programu Profilaktyki Alkoholowej.

Przybyłe  na  sesję  Panie  Anna  Grzesiuła  i  Monika  Marmura-Brysiak  –  nowopowołana
pełnomocnik  Burmistrza  ds.  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych.  przedstawiły
sprawozdanie i udzieliły radnym szczegółowych wyjaśnień.

Radni złożyli na ręce Pani A. Grzesiuły podziękowanie za wszechstronną pomoc w każdej
zgłoszonej sprawie i jednogłośnie przyjęli przedstawione sprawozdanie. 

Ad. 4
Podjęcie uchwały w sprawie wykonania budżetu za 2002 r. i udzielenia Burmistrzowi
absolutorium.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  wszystkie  opinie  Komisji  Rady  Miejskiej  były
pozytywne.  Komisja  Rewizyjna  wydała  opinię  jednogłośnie  pozytywną  i  wystąpiła  z
wnioskiem o udzielenie Burmistrzowi absolutorium.

Skarbnik Gminy przedstawiła radnym pozytywne opinie RIO w sprawie:
- sprawozdania z wykonania budżetu za 2002 rok oraz
- wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta,

Burmistrz poinformował o zobowiązaniach, jakie powstały po objęciu kierownictwa przez
nowe władze:

1. wypłata odszkodowania dla Pani S. Popiel
2. ewentualna wypłata odszkodowania dla Pana Szczuckiego
3. ewentualne zobowiązanie wobec firmy MIRS za salę gimnastyczną – ok. 40 tys. zł.
4. ogrzewanie w budynku Pl. Mickiewicza 1.

Rada Miejska większością głosów (14 za, 1 osoba przeciw – J. Tichanowicz) podjęła uchwałę
Nr  VII/39/03  w  sprawie  wykonania  budżetu  za  2002  r.  i  udzielenia  Burmistrzowi
absolutorium.

J. Tichanowicz zgłosił zdanie odrębne: „  Negatywny głos jest związany ze sprzecznym, z
uchwałą  Rady Miejskiej,  wydatkowaniem kwoty 50 tys. zł.  Gmina uzyskała te  środki  ze
sprzedaży części swoich udziałów PUT „Kopalnia Złota”, co miało skutkować rozwiązaniem
sprawy mieszkań 3 lokatorów z ul. Złotej. Do tej pory zakupiono tylko jedno mieszkanie za



kwotę  30  tys.  zł.  a  resztę  środków wydatkowano na  inne  remonty,  nie  rozwiązując  tym
samym problemu.

Ad. 5
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta i gminy na 2003 r.

Projekt uchwały zreferowała i wyjaśnień udzielała Skarbnik Gminy.

Radny W. Wieja poinformował, że Pani Dyrektor Samorządowego Zespołu Szkół nie mogła
wziąć udziału w dzisiejszej sesji ze względu na inne obowiązki, upoważniła go jednak do
przekazania  swojego  stanowiska  nt  środków  finansowych  odebranych  ze  zwiększonej
subwencji oświatowej. Wnioskował o zwrot tych środków i w związku z tym przygotowanie i
podjęcie uchwały o dokonaniu zmian w budżecie na 2003 r.

W związku z tym, że sprawa nie dotyczy projektu uchwały referowanego na dzisiejszej sesji,
Przewodniczący przełożył temat do rozważenia w sprawach różnych.

W związku z brakiem uwag, Rada Miejska jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/40/03
w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta i gminy na 2003 r.

Ad. 6
Omówienie projektu uchwały w sprawie preferencji podatkowych w gminie Złoty Stok.

Projekt  uchwały  przedstawił  Burmistrz  Miasta,  informując,  że  uchwała  musiała  być
przygotowana  przedmiotowo,  tzn.  z  wyszczególnieniem  branż,  które  planuje  się  objąć
preferencjami. Uchwała jest otwarta i można nad nią dyskutować. Wyjaśnił, że priorytetem
tej uchwały jest zwiększenie miejsc pracy, a nie wpływ środków do budżetu.

G. Kamińska wnioskowała o dopisanie w § 2 pkt 1 na końcu zdania: „w przeliczeniu na pełny
etat”.

R. Wisła wnioskował o dopisanie w § 3 po słowie: „mogą” – słowa „również”.

A.  Kościółek  wnioskował  o  dopisanie  zdania,  że  zwolnienie  obowiązuje  w  czasie,  gdy
spełnione są warunki wynikające z niniejszej uchwały.
Zapytał też, czy pod pojęciem produkcja mieszczą się również usługi?

Ustalono, że w § 1 na końcu zdania dopisze się słowa: „produkcyjno-usługowej”.

J. Tichanowicz wnioskował o dopisanie w § 1 pkt 15: „i pamiątek”.

Na  zapytanie  I.  Sosnowskiego  o  brak  w  wykazie  branż  –  wydobycia, Z-ca  Burmistrza
wyjaśnił,  że  Gmina  znajduje  się  w  otulinie  Śnieżnickiego  Parku  Krajobrazowego  i
prowadzenie wydobycia byłoby z niezgodne z obowiązującymi przepisami.

Ustalono,  że uchwała,  po dopracowaniu zostanie przedłożona ponownie pod obrady sesji
Rady Miejskiej.



Ad. 7
PRZERWA do godz. 1200.

Ad. 8
Spotkanie z pracodawcami  z terenu gminy Złoty Stok:

a. wystąpienie Burmistrza

I. Na  wstępie  głos  zabrali  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  i  Burmistrz  Miasta
przedstawiając pokrótce sytuację Gminy i planowane przedsięwzięcia:

1. kontynuacja budowy sali gimnastycznej i zaplecza,
2. zapłata za budowę nawierzchni ul. Wojska Polskiego,
3. zbrojenie terenu 3 Maja i Kasprowicza,
4. budowa kanalizacji w mieście (zezwolenie ważne do końca czerwca br., do połowy

czerwca gmina musi przygotować wniosek o środki przedakcesyjne),
5. składowisko odpadów komunalnych – przygotowywana jest  dokumentacja, w tym

roku zaplanowano na to zadanie 45 tys. zł. (całkowity koszt 100 tys. zł.)
Poinformował,  że  Powiat  podjął  decyzję  o  budowie  składowiska
ogólnopowiatowego, ponieważ na takie można uzyskać środki finansowe,

6. alternatywne zabezpieczenie  Gminy w  wodę  (studnia  przy ul.  Traugutta,  bądź  z
ujęcia Mąkolnicy),

7. remont dachów i elewacji (zaplanowano tylko 35 tys. zł.)
8. dokumentacja kolorystyki remontowanych budynków

II. Poinformował i zachęcał do zatrudniania absolwentów jako stażystów.
III. Przekazał  informację  o  szkoleniach  dla  firm  sektora  prywatnego,  będących

pomocnymi w dostosowaniu do unijnych standardów.
IV. Następnie  zabrała  głos  Pani  K.  Silarska  –  Przewodnicząca  Komisji  Rozwoju

Regionalnego i Vice Przewodnicząca Rady Powiatu, informując, że:
 do 15 czerwca musi być opracowany wspólny projekt dot. składowiska, co

pozwoli na uzyskanie środków przedakcesyjnych,
 odbyło się spotkanie Komisji Rozwoju z Agencją Rozwoju Regionalnego na

temat funduszy SAPARD,
 do  września  br.  powiat  chce  spotkać  się  z  przedstawicielami  gmin,  by

wybrać 1-2 elementy strategii i ująć je w budżecie,
 na  województwo  dolnośląskie  przypada  227  mln  EURO  środków

pomocowych.  Złożonych jest  już  w  Urzędzie  Marszałkowskim  ok.  140
wniosków,  powiat  nie  złożył  jeszcze  wniosków,  są  cały  czas
przygotowywane,

 planują,  aby  z  każdej  gminy  wytypować po  2  osoby  do  pilotowania  i
pilnowania tych tematów,

 Powiat uzyskał już pozwolenie na budowę składowiska w Lipie,

b. dyskusja.

Pani C. Jureczek Przewodnicząca Związku Zawodowego Pracodawców, poinformowała, że
związek jest zarejestrowany i ma osobowość prawną. Stwierdziła, że liczyła na co innego,
bardziej  na  uchwałę o preferencjach dla  istniejących firm.  Zapytała jaka  jest  płaszczyzna



współpracy, jak  wygląda sprawa  strategii  gminy, w  jakim kierunku  będzie  szedł  rozwój
gminy. 
Do projektu uchwały zaproponowała wprowadzenie nie ilościowego progu zatrudnienia, ale
procentowego oraz, by wyjściową bazą było obecne zatrudnienie.

Z-ca Burmistrza poinformował o przygotowaniach nad opracowaniem strategii gminy oraz o
funkcjonującej  już  oficjalnej  stronie internetowej Urzędu Miasta.  Zespół  ds.  opracowania
strategii,  któremu  przewodniczy  planuje  od  maja  do  czerwca  zaprosić  wszystkie  grupy
społeczne na warsztaty w sprawie strategii. Zachęcał do zgłaszania chęci udziału w pracach
nad Strategią Gminy. (Po spotkaniu zgłosił się 1 przedsiębiorca.)
Zaznaczył, że rozwój przemysłu turystycznego to priorytet gminy.

Pan S. Żabnicki z firmy ROZEST stwierdził, że dzisiejsze spotkanie to milowy krok w stronę
wypracowania  strategii.  Przedstawiony  projekt  uchwały  o  preferencjach  wymaga
doprecyzowania. Firma zajmowała się uzyskaniem ISO, dlatego tak mało angażowała się w
poczynania  Gminy. Będą próbowali  wprowadzić do strategii  wiele  uwag  i  wniosków.  W
imieniu przedsiębiorców wnioskował o umożliwienie korzystania im z pomocy prawnej.

Cz. Wolak zapytał o pracowników nie spełniających oczekiwań firmy, czy nie należałoby
dopisać ich w § 3.  Kwestią  jest  też,  czy chodzi o  likwidację stanowiska,  czy konkretnej
osoby?

Burmistrz wyjaśnił, że  ideą jest  zajmowanie niewykorzystanych obiektów lub  budowanie
nowych  i  zatrudnianie  osób.  Gmina  planuje  utrzymać  dochody  z  tytułu  podatków  na
dotychczasowym  poziomie,  obejmując  preferencjami  nowowybudowane  obiekty.
Przedstawiony projekt uchwały ma zapewnić dotychczasowe wpływy.

Prezes ZTiF Aleksandra Izmajłow:
- zauważyła, że § 1 ogranicza krąg podmiotów do tych którzy wybudują, bądź zmodernizują

obiekt. W gminie obiektów jest dostatek, w ZTiF ok. 4 ha, firmy interesuje bardziej zakup
maszyn i urządzeń,

- §  3  –  poinformowała,  że  ZTiF  ponownie  nie  będzie  mogło  skorzystać,  ponieważ
przewiduje redukcję zatrudnienia, proponuje skrócić czas od zmniejszenia zatrudnienia

- zaproponowała, aby zwolnienie dotyczyło raczej działalności, a nie budynków,
- poinformowała,  że  polityka ZTiF jest  taka,  że  sprzedawać będzie  udziały w spółkach

zależnych, aby umożliwić im korzystanie z funduszy pomocowych,
- średnia płaca w ZTiF wynosi 1426,-zł.
- starają  się  płacić  podatki  w  terminie,  jednak  są  one  bardzo  wysokie,  ZTIF  płaci

miesięcznie ok. 70 tys. zł. Gmina powinna zatrzymać wzrost tych podatków.
- zauważyła, że stawianie na turystykę nie przyczyni gminie dochodów.

Z-ca Burmistrza wyjaśnił, że turystyka jest jednym z priorytetów.

J.  Tichanowicz  stwierdził,  że  Burmistrz  musi  przeanalizować,  czy Gminę stać  na  to,  by
wszystkie te wnioski przyjąć.

C. Jureczek stwierdziła, że jest to kolejna martwa uchwała. Obawy o drastyczne zmniejszenie
dochodów są bezpodstawne. Nie będzie dużych bumów w zatrudnieniu, ponieważ przyjęcie i
utrzymanie pracownika, to bardzo duży koszt.



G.  Jędrkowiak  zauważył,  że  Gmina  powinna  zwolnić  z  podatku  nie  użytkowane
powierzchnie, aby zapobiec ściąganiu dachów z obiektów ZTiF.

Prezes ZTiF wyjaśniła, że dachy były rzeczywiście zdejmowane, ale z obiektów starych i
zakładowi niepotrzebnych. Firma spóźnia się z  płatnością, ale bez uszczerbku dla Gminy.
Zauważyła,  że  z  uchwały tej  skorzysta POWiZ i  DKE,  istniejące  firmy nie  będą  mogły
ubiegać się o preferencje.

Burmistrz  wyjaśnił,  że  istniejące  firmy  będą  mogły  się  ubiegać,  jeśli  wybudują,  bądź
zmodernizują obiekt i stworzą nowe miejsca pracy.

K. Silarska poinformowała, że powiat ma możliwość uzyskania 75% refundacji z funduszy
strukturalnych,  dlatego  jeszcze  raz  zachęcała  do  współpracy nad  opracowaniem Strategii
Powiatu.

A.  Kościółek  stwierdził,  że  uwagi  i  wnioski  są  słuszne,  ale  muszą być przemyślane,  nie
wiadomo, czy znajdą się w uchwale.

Burmistrz Złotego Stoku wyjaśnił, że zgłaszane przez pracodawców wnioski powinny być
rozpatrywane przy uchwale  o  podatkach  i  opłatach  lokalnych, bądź w odrębnej  uchwale.
Najtrudniej będzie wyliczyć jak procentowo obniżyć podatek w stosunku do dodatkowego
zatrudnienia.  Ideą  przedstawianego  projektu  uchwały  jest  zagospodarowanie  nowych
obiektów i stworzenie nowych miejsc pracy.

S. Drabarek stwierdziła, że uchwała przygotowana jest dla rozpoczynających działalność, a
nie dla istniejących firm.

B. Smagacz stwierdziła, że podatki w Gminie są zbyt wysokie.

Burmistrz zauważył, że w tym roku podatki wzrosły minimalnie.

A.  Izmajłowi  wnioskowała  o  wykreślenie  w  §  1  słów:  „nowowybudowanych  i
zmodernizowanych”.

C. Jureczek stwierdziła, że, że to będzie kolejna martwa uchwała. Taka uchwała powinna być
poprzedzona analizą potrzeb. Nie dzieliła by firm na istniejące i firmy z zewnątrz, bo wywoła
to emocje.

K.  Ćwik stwierdził,  że  zatrudnia  4  osoby,  nie  opłaca mu się  zatrudniać  piątej  osoby, bo
musiałby płacić opiekuńcze, nie skorzysta z tych preferencji.

W toku dyskusji wyłoniono dwa wnioski:
1) uchwała o preferencjach podatkowych, po przepracowaniu, stanie na kolejnej sesji,
2) procentowe  obniżenie  podatku  w  stosunku  do  procentowego  wzrostu  zatrudnienia

powinno być, jako istotny czynnik, również wzięte pod uwagę w propozycjach Rady.



J. Tichanowicz reasumując dyskusję , oświadczył, że proponowana uchwała dot. głównie
inwestorów zewnętrznych i wewnętrznych, polegającą na tworzenia nowych miejsc pracy
zostanie na najbliższej  sesji poprawiona i uchwalona oraz opublikowana w internecie.
W wyniku zgłoszonych uwag i wniosków, Rada Miejska po obliczeniach symulacyjnych
zdecyduje  o  uchwaleniu  odrębnej  uchwały  zgodnej  z  oczekiwaniami  dotychczasowych
pracodawców.

Ad. 9
Podjęcie uchwały o zmianie uchwały Nr V/32/03 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia
12  lutego  2003  r.  w  sprawie  zarządzenia  poboru  podatku  rolnego,  leśnego  i  od
nieruchomości, ustalenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Projekt uchwały zreferował Przewodniczący Rady Miejskiej, informując o pozytywnej opinii
Komisji Budżetowej.

Rada Miejska większością głosów (12 za, 2osoby wstrzymały się od głosowania – R. Wisła,
W.  Pietrusiów,  1  osoba  nieobecna  –  Z.  Alchimowicz)  podjęła  uchwałę  Nr  VII/41/03  o
zmianie uchwały Nr V/32/03 Rady Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 12 lutego 2003 r. w
sprawie  zarządzenia  poboru  podatku  rolnego,  leśnego  i  od  nieruchomości,  ustalenia
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Ad. 10
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wniosków  do  projektu  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego Gminy Złoty Stok.

Projekt uchwały zreferował Przewodniczący Rady Miejskiej, informując o pozytywnej opinii
Komisji Gospodarki.

Rada Miejska jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/42/03 w sprawie wniosków do projektu
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Złoty Stok.

Ad. 11
Odczytanie i zaopiniowanie petycji Rady Sołeckiej wsi Chwalisław.
Przewodniczący  Rady  odczytał  petycję  Sołtysa,  Rady  Sołeckiej  i  mieszkańców  wsi
Chwalisław  w  sprawie  zmiany  projektu  lokalizacji  przystanku  PKS  we  wsi  Mąkolno.
Poinformował,  że  Komisja  Gospodarki  zgodziła  się  z  tym wnioskiem,  jednak  ostateczna
decyzja leży w gestii Burmistrza.

Rada Miejska zapoznała się z petycją i zobowiązała Burmistrza, aby przystanek PKS
usytuowany  był  w  miejscu  dobrze  służącym  ludziom.  Sugerowano,  by  jeszcze  raz
spotkać się i negocjować sprawę z Zarządem Dróg.

H. Gawłowski poinformował, że rozmawiał z Prezes ZTiF w sprawie usytuowania przystanku
przy bramie zakładu, ale to Gmina musi rozmawiać z nią o użyczeniu terenu.

A. Kościółek proponował, aby spróbować przenieść kiosk ruchu na drugą stronę, a miejsce
kiosku przystanek.



Ad. 12
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  zasad  zwrotu  wydatków  poniesionych  na
świadczenie w formie gorącego posiłku dla uczniów szkoły podstawowej i gimnazjum w
ramach zadań własnych gminy.

Projekt uchwały zreferował Burmistrz Miasta, udzielając stosownych wyjaśnień.

Komisja  Edukacji  i  Spraw  Społecznych  opiniowała  uchwałę  pozytywnie,  proponując
wpisanie w § 2 po słowach: „podlegają zwrotowi...” słów: „w całości kosztów posiłku”.

Rada  Miejska  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  Nr  VII/43/03  w  sprawie  ustalenia  zasad
zwrotu wydatków poniesionych na świadczenie w formie gorącego posiłku dla uczniów
szkoły podstawowej i gimnazjum w ramach zadań własnych gminy wraz ze zgłoszoną
poprawką.

Ad. 13
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Złoty Stok.

Projekt uchwały zreferowała Skarbnik Gminy, informując, że podwyżka wynagrodzenia jest
spowodowana  przepisami,  które  narzucają  uregulowanie  wynagrodzeń.  Dyskusji  poddać
należy sprawę dodatku specjalnego, którego w projekcie uchwały nie zawarła, ponieważ nie
udało jej się sprawdzić, czy jest on obligatoryjny (ustawa mówi, że „Rada przyznaje dodatek
specjalny”). W budżecie gminy są środki na podwyższenie wynagrodzenia dla Burmistrza w
zaproponowanej wersji, natomiast wysokość dodatku specjalnego waha się od 20 do 40%
zasadniczego wynagrodzenie i na taki wzrost gmina nie jest przygotowana. 

S.  Kozdrowski jest  zdania,  że  jeśli  w ustawie jest  taki  zapis,  to trzeba wypłacić  dodatek
specjalny, ponieważ później Gmina wypłaci go wraz z odsetkami.

I. Sosnowski wnioskował o wycofanie projektu uchwały z dzisiejszych obrad i przekazanie
jej do zaopiniowania Komisji Budżetowej.

W toku dyskusji wyłoniono następujące wnioski:
1. podjąć uchwałę w zaproponowanej przez Burmistrza wersji,
2. wycofać projekt uchwały z dzisiejszych obrad i przekazać ją do zaopiniowania Komisji

Budżetowej,

- za  wnioskiem  drugim  I.  Sosnowskiego  głosowało  5  osób,  6  było  przeciw,  4  osoby
wstrzymały się od głosowania,

- za pierwszym wnioskiem dot. podjęcia uchwały na dzisiejszej sesji w zaproponowanej
formie głosowało 7 osób, 8 osób wstrzymało się od głosowania.

W  związku  z  brakiem  innych  uwag,  Rada  Miejska  większością  głosów  (7  za,  8  osób
wstrzymało  się  od  głosowania)  podjęła  uchwałę  Nr  VII/44/03  w  sprawie  ustalenia
wynagrodzenia Burmistrza Miasta Złoty Stok.

Ad. 14
Podjęcie uchwały w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej ds. opracowania
Statutu CKiP.



Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  Komisja  Edukacji  i  Spraw  Społecznych
zaopiniowała uchwałę pozytywnie, proponując do składu: 

1. H. Gawłowskiego
2. W. Wieję

Rada Miejska przyjęła do składu następujące kandydatury:
1. Henryk Gawłowski – wyraził zgodę na kandydowanie
2. Waldemar Wieja – wyraził zgodę na kandydowanie
3. Ireneusz Sosnowski – wyraził zgodę na kandydowanie
4. Ryszard Wisła – wyraził zgodę na kandydowanie
5. Andrzej Kościółek – wyraził zgodę na kandydowanie

Rada Miejska większością głosów (12 za, 3 osoby wstrzymały się od głosowania) podjęła
uchwałę Nr VII/45/03 w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej ds. opracowania
Statutu CKiP w składzie jw.

Ad. 15
Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.

Po wysłuchaniu wyjaśnień, Rada nie wniosła do sprawozdania zastrzeżeń

Ad. 16
Zapytania i wolne wnioski.

1. W.  Wieja  w  imieniu  Dyrektor  Samorządowego  Zespołu  Szkół  wnioskował  o
przygotowanie i podjęcie uchwały o dokonaniu zmian w budżecie miasta i gminy na 2003
r. polegającej na zwrocie do funduszu wynagrodzeń szkoły kwoty 30 tys. zł. które Rada
Miejska rozdysponowała wcześniejszą uchwałą.

Skarbnik wyjaśniła, że kwota 30 tys. zł. została przekazana na inwestycję „Budowa hali
sportowej”  i  w  gdy środki  wpłyną do  Gminy zostaną  szkole  zwrócone.  Wyjaśni też
sprawę regulacji wynagrodzenia dla obsługi szkoły.

2. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał petycję od młodzieży gimnazjalnej w Złotym
Stoku pt. „SOS dla ziemi” apelującą do Burmistrza o podwyższenie ogrodzenia siatką
wysypiska śmieci i wprowadzenia segregacji odpadów.

3. W. Wieja omówił też sprawę wdrożenia w naszej Gminie wyróżnienia „Zasłużony dla
Gminy Złoty Stok”. Wyjaśnił, że są ludzie którzy cały czas robią coś dla gminy, jednak
nie ma mechanizmu, aby ich nagradzać. Komisja Edukacji i Spraw Społecznych omówiła
ten temat i zdecydowała, że powinno to zaistnieć.
Rada  Miejska  większością  głosów  (10  za,  5  osób  wstrzymało  się  od  głosowania)
zdecydowała,  że  organizacja  tego  przedsięwzięcia  powinna  być  przedmiotem  pracy
Komisji Edukacji i Spraw Społecznych).

4. J. Wargacki omówił sprawę zgłoszenia osoby, bądź firmy do imprezy „Dolnośląski Klucz
Sukcesu”. Ponieważ jest zbyt mało czasu (do dzisiaj powinno być dokonane zgłoszenie),
pozwolił sobie, po opinii Komisji Gospodarki rozmawiać z Panią Prezes Kopalni Złota,
która wyraziła chęć i  zgodę na  udział  w tym konkursie  i  pokrycie związanych z tym
kosztów.



Rada nie wniosła uwag i przyjęła propozycję przez aklamację.

5. H.  Głąb  wnioskowała  o  przyspieszenie  postawienia  przystanku  PKS  dla  dzieci  w
Mąkolnie i oczyszczenie rzeki Mąkolnica.

6. E. Starżyk wnioskował o usytuowanie dodatkowego przystanku PKS koło remizy OSP w
Płonicy oraz o dowożenie dzieci z Płonicy na dyskoteki do Złotego Stoku.

7. W związku z koniecznością obciążenia Sołtysów składkami ZUS od zawartych umów,
Sołtys wsi Laski wnioskuje, aby procent inkaso liczony był od całości podatku rolnego, a
nie od zebranego przez Sołtysa.
Burmistrz obiecał wyliczyć jakie byłyby to skutki finansowe.

8. Sołtys Lasek wnioskował tez o naprawę drogi w Laskach (za jego posesją).
9. R. Wisła wnioskował o naprawę drogi koło przychodni, samochody zjeżdżają na bok i

niszczą znajdującą się tam kostkę. Wnioskował też o uporządkowanie terenu koło szkoły.
10.S.  Kozdrowski  wnioskował  o  zabezpieczenie  skarpy przy ul.  Staszica  do  ul.  Złotej.

Zgłosił propozycje zajęcia się utworzeniem Młodzieżowej Rady Miasta.
A. Kościółek zauważył, że powinna to być inicjatywa samej młodzieży.

11.W. Wieja wnioskował o wprowadzenie dnia władzy młodzieży. 
– Ustalono, ze można to zorganizować 30 maja br. w godzinach dopołudniowych

12.W. Pietrusiów wnioskowała o przekazanie na wieś pracowników robót publicznych.
- Burmistrz obiecał przekazać 2 pracowników (jeśli nie w I, to w II turze, ok. sierpnia), ale

wieś powinna określić zakres prac dla tych ludzi. Kryterium doboru pracowników robót
publicznych był dochód na osobę w rodzinie.

- Wyjaśnił, że elementy z placu koło szkoły będą uprzątnięte i wykorzystane.
13.Na  zapytanie  Z.  Alchimowicza  o  zatrudnienie  specjalistów  w  naszej  przychodni,

Burmistrz wyjaśnił, że nie zdążył skontaktować się w sprawie przetargu na stomatologa,
sprawa zostanie wyjaśniona. Nadmienił też,  że firma z Paczkowa rozważa możliwość
formalno-prawną wejścia z usługami medycznymi do naszej gminy.

14.Z. Alchimowicz wnioskował o zobowiązanie KS „UNIA” do wykonania odwodnienia
płyty stadionu, na co otrzymali środki z budżetu gminy.

15.I. Sosnowski wnioskował o:
- interwencję w sprawie ogrodzenia filii szkoły w Laskach,
- naprawę murów oporowych w Laskach k. posesji Pana Czyszczonia,
- podanie ceny sprzedaży stawu p.poż w Laskach,

Burmistrz  obiecał  wystąpić  do  Dyrektora  Samorządowego  Zespołu  Szkół  o  naprawę
ogrodzenia i do Dyrekcji Zarządu Dróg o naprawę muru oporowego. Wycena na staw jest w
trakcie przygotowywania.

16.J. Wargacki wnioskował o załatanie dziur w jezdniach przy Kasprowicza i Żeromskiego.
17.S.  Kozdrowski  wnioskował  o  zorganizowanie  Komisji  w  sprawie  bezpieczeństwa w

mieście i gminie.
18.A.  Kościółek  zapytał,  czy  organizowane  są  patrole  straży  miejskiej  z  policją  i  czy

likwidacja jednego strażnika nie zmniejszy bezpieczeństwa mieszkańców gminy?
Burmistrz wyjaśnił, że policja nie wystąpiła z inicjatywą  kolejnych patroli.

19.H. Głąb wnioskowała o nasadzenie drzewek na skarpie przy ul. Chrobrego.
20.J. Tichanowicz poinformował o wyborach nowego Zarządu Stowarzyszenia „Pomocna

Dłoń” w składzie :
1) Anna Grzesiuła – Prezes
2) Maria Izmajłow – Sekretarz



3) Danuta Marciniak – Skarbnik 
wnioskował też o:
- wsparcie przez radnych dla Stowarzyszenia „Pomocna Dłoń”,
- oraz  o zorganizowanie  spotkania  w sprawie drogi  koniecznej  do posesji  Malinowscy-

Popera – Burmistrz wyjaśnił, że takie spotkanie odbędzie się 6 maja br.
21.Z.  Alchimowicz  wnioskował  o  zabezpieczenie  opiekunki  dla  Pani  Halkiewicz  –

Burmistrz wyjaśnił, że zainteresowana jest objęta opieką i jeśli z jakiś powodów to nie
funkcjonuje, powinna zwrócić bezpośrednio do OPS.

Ad. 17
Zamknięcie obrad.
W związku z wyczerpaniem spraw, Przewodniczący Rady o godz.1700 zamknął obrady.

       Przewodniczący Rady
Jerzy Tichanowicz


